



YIP, HON KIT (ADRIAN)

Hongkong

+852 2820 5620
adrian.yip@hankunlaw.com

PRACTICE AREAS

- Corporate compliance
- Dispute resolution
- Legal risk management
- Cross-border arbitration and dispute resolution
- Litigation

PROFESSIONAL EXPERIENCE

Mr. Yip has extensive experience in the resolution of cross-border commercial disputes using the court systems in Hong Kong and elsewhere, as well as international arbitration conducted under various institutional rules. Mr. Yip specializes in asset recovery, shareholders disputes, corporate restructuring and compliance, internal investigations and disputes involving intellectual property matters. In addition, Mr. Yip has represented a wide spectrum of stakeholders in corporate fallouts - directors and officers, significant shareholders and investors - both in the context of asset protection and recovery, and in the context of handling compliance and regulatory issues in response to enquiries raised by Hong Kong and overseas authorities and regulators in connection with the corporate fallouts.

Before joining Han Kun Law Offices LLP, Mr. Yip practiced law at leading international law firms and was chair of the Asia dispute practice of an US based Amlaw 50 law firm.

EDUCATION

Mr. Yip obtained a Bachelor of Laws degree and a Postgraduate Certificate in Laws from the University of Hong Kong.

QUALIFICATIONS

Solicitor of the High Court of Hong Kong
Member, London Court of International Arbitration

HONORS AND AWARDS

Leading lawyer in dispute resolution in China and Hong Kong (Chambers Global and Legal 500 Asia-Pacific)

WORKING LANGUAGES

Chinese, English, Cantonese



叶汉杰

香港

+852 2820 5620
adrian.yip@hankunlaw.com

业务领域

- 公司合规
- 争议解决
- 风险管理
- 跨境仲裁与争议解决
- 诉讼

工作经历

叶汉杰律师主要从事法庭诉讼和仲裁等争议解决业务。他在处理跨境争议和复杂商业诉讼方面有着丰富的经验，侧重追讨资产、股东争议、公司重组及合规、内部合规调查、与知识产权有关事项，并擅长处理美国海外反腐败法涉及的相关事宜。他在不同公司的危机事件中代表一系列利益相关方，如董事、公司高管、重要股东和投资者等，并就公司的资产保护及追讨、回应香港或海外监管机构就公司危机而提出的与合规及监管有关的质询和调查等方面提供服务。

在加入汉坤律师事务所有限法律责任合伙之前，叶律师曾在数家领先的国际律师事务所中任职，并曾经在一家全美排名前五十的美资律所担任亚太地区争议解决业务主管合伙人。

教育背景

叶律师拥有香港大学法学学士学位及香港大学法律专业证书。

执业资格

香港律师执业资格
英国伦敦国际仲裁院仲裁员

荣誉与奖项

叶律师常年被《钱伯斯》和《法律 500 强》等知名国际法律名录评选为争议解决领域领先律师。

工作语言

中文、英文、粤语